
 

 

1/3 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde. 

Den 27. april 2022 kl. 17.00-19.00 

Afd. Kæret, Åbjergvej 28  

   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand (Kølholm) 

Laila Jürs (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm) 

Jan Lykke (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

Gæst: Lene Gram Thorsted (Kølholm) 

 

Medarbejderrepræsentant: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

 

Ledelse: 

 

 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (Adm. Leder) 

 

Afbud: 

Laila Jürs 

Jes Siert 

 

 

 Referat 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden godkendt 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

 

Kæret: 

Igen nye ansættelser 
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 Referat 
 

Kølholm: 

Ingen nye ansættelser 

 

Orientering fra afdelingerne 

 

Kæret: 

Planlægning af nyt skoleår er i proces. 

Kæret har fejret skolens 58 års fødselsdag med fælles fødselsdagssang, 

kagemand og kakao til alle elever. Efterfølgende var der koncert med Ballade 

og Båndsalat, som oprindeligt var booket til jul, men pga. Corona var flyttet til 

denne dag. 

Klasserne er i gang med lejrskoler flere forskellige steder, en enkelt klasse 

cykler selv til Orø og overnatter og cykler hjem igen. De klasser der ikke har 

overnatning laver dagsture i stedet for.   

Tirsdag den 17. maj kommer Lars fra Lykkeliga på besøg på Kæret og 

besøger eleverne. Lykkeliga er et netværk af håndboldhold for 

udviklingshandicappede børn i alderen 6-15 år. Lykkeliga vil også komme på 

første fælles forældremøde i august. 

Forside - Lykkeliga 

 

Kølholm: 

Kølholm afholder på torsdag skolefest for alle elever.  

Der er igen begyndt at komme flere fælles aktiviteter på tværs af klasserne 

som f.eks fodbold og stikbold. 

I næste uge afvikles de skriftlige prøver. 

Udskolingseleverne har været på brobygning i Ballerup. 

Og ligesom på Kæret, så er lejrskolerne i fuld gang. 

 

Begge afdelinger har fået installeret Active Floor som bruges flittigt af 

eleverne. 

 

Kærholm er sammen med Annette Hagenbo gået i gang med at beskrive 

nogle rammer for et internt Autisme grundkursus, hvor det på sigt er egne 

medarbejdere, der skal undervise nye kollegaer. Pt. sender vi medarbejdere 

på kursus eksternt. Det eller de kurser vi selv kommer til at lave kan også 

komme til at blive noget vi tilbyder til eksterne f.eks. de andre skoler i 

Frederikssund.  

 

Orientering fra ledelsen 

 

Frederikssund Kommune har besluttet at lave en status på det samlede 

specialundervisningsområde og derfor skal der i gang sættes en analyse. 

Se politisk udvalg Skole, Klub, SFO d. 6. april sag nr. 38 

Skole, klub og SFO - Frederikssund Kommune 

 

Psykolog på Kølholm et p.t udlånt til andre opgaver, men planen er at efter 

sommerferien vil der igen være fuld PPR-bemanding. På Kæret er PPR 

psykolog Jette Jørgensen startet op. Jette har også tidligere i flere år været 

https://lykkeliga.dk/
https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-og-sfo/2022-04-06_14-00/referat
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 Referat 
 

på Kæret  

 

Skolebestyrelsen orienterede om dialogmøde med det politiske udvalg på 

skoleområdet – Skole, klub og SFO den 06.04.22. Fremmødet var begrænset, 

men Kærholm havde 3 med fra bestyrelsen. 

 

Emner til drøftelse/beslutning 
 

 

Sag nr. 3  Forventet elevtal afd. Kæret og Kølholm skoleåret 2022-23 

 

Kæret 62 elever. 

Kølholm 84 elever. 

Der skal derfor ansættes flere personaler på begge afdelinger. 

 

 

Sag nr. 4  Valg til skolebestyrelsen  

 

Der er valg til skolebestyrelsen og alle ønsker at genopstille. 

Lene Gram Thorsted, som har været med som gæst, stiller officielt op. 

 

Den overordnet plan for valget er: 

Uge 17: Offentliggørelse af skolebestyrelsesvalg og information om 

valgperiode 

Uge 18-20: Periode for opstilling, forældremøde og evt. fredsvalg 

• Onsdag d. 11. maj kl. 16.00-16.30 Valgmøde på afd. Kæret 

Såfremt der kan opnås enighed om 5-8 opstillede forældre og 5-8 

suppleanter er der fredsvalg, og der forekommer ikke afstemning. 

Uge 21: Eventuel valgperiode 

Uge 22: Valget er afsluttet 

 

Sag nr. 5  Digital politik 

Der er fortsat ikke lavet en aftale med ekstern fagligt inspiration.   

 

Anders kontakter Sammenslutningen af Unge MED Handicap (SUHM) og 

Skolen ved Nordens plads for at høre om de kan hjælpe med inspiration.  

 

Sag nr. 6  

 

 

Sag nr. 7  

Henvendelser 

Ingen henvendelser 

 

Evt. 

 Det blev aftalt at sidste skolebestyrelsesmøde arrangeres som møde ude i 

byen med efterfølgende spisning. 

  

  

 


